
Zápis ze schůze představenstva BDV konané 4.1.2012 
 

 
Přítomni:  Dousek, Macháček, Havlík, Rojíček 
  Hrabal, Richter –  KRK 
Omluveni: Benešová 

 
 

1. Představenstvo BD vyslechlo nespokojenost paní Škramovské s řešením její 
stížnosti na hluk. S ohledem na loňské písemné i osobní konání v této věci 
nejen ing. Macháčkem – předsedou BD a písemné prohlášení Čejkových, že 
nejsou původci žádného hluku, nemá představenstvo do jednoznačného a 
nezvratného určení zdroje hluku možnost konat další opatření. Dlouhodobou 
nabídku ing. Macháčka o „předvedení“ hluku, třeba i v nočních hodinách, paní 
Škramovská stále nevyužila. Souhlas se vstupem do bytů členů BD bez 
předchozího ohlášení však může být členům představenstva podle Stanov 
odmítnutna. Vynutit vstup si může pouze policie, která si oprávněnost tohoto 
případného konání vyhodnotí sama. 

 
2. Představenstvo BD obdrželo sdělení o neobvyklé nutnosti velmi častého 

odvzdušňování ÚT v 7. patrech našich domů. Proč se tak děje, zjistí do příští 
schůze u dodavatele tepla, PT, a.s. 

 
3. Kontrolní a revizní komise přednesla žádost o provedení kontroly smluv BD, 

průběžně platných nebo uzavřených v roce 2011. Termín byl stanoven          
na 11.1.2012 ve večerních hodinách v konzultační místnosti MANDL 1077/6 

 
4. Představenstvo BD připraví nové znění Dohod o provedení práce (DOPP)     

na rok 2012. 
 

5. Představenstvo zjistí možný termín malování s aktuální cenovou nabídkou. 
  

 
Pravidelné konzultační časy pro všechny členy BDV ve 20.00-20.10,  příp. déle,  
v konzultační místnosti MANDL 1077/6 : 
 
11.1. p.Havlík 
18.1. p.Dousek 
25.1. p.Rojíček 
 
 
Příští pravidelná schůze představenstva BDV je ve středu 1.2.2012 ve 20.15 hodin.   
 
 
 

Zapsal:  Macháček 
 

 
 

Sledujte i webové stránky družstva na  www.bdchudenicka.estranky.cz 


